



МАКЕДОНИЈА БИРО

СПОРЕД ПОДАТОЦИТЕ НА ДРЖАВНИОТ ЗАВОД ЗА СТАТИСТИКА И СООПШТЕНИЕТО
БР. 23.2.2025 ОД 21.01.2026 година

ПРОСЕЧНА МЕСЕЧНА БРУТО ПЛАТА ИСПЛАТЕНА
ПО ВРАБОТЕН ЗА МЕСЕЦ:

- ноември 2025 година **69.141** денари;
(69.141 x 50% = 34.571)
- септември до ноември 2025 год. **68.873** денари

СПОРЕД ПОДАТОЦИТЕ НА ДРЖАВНИОТ ЗАВОД ЗА СТАТИСТИКА И СООПШТЕНИЕТО
БР. 23.3.2025 ОД 21.01.2026 година

ПРОСЕЧНА МЕСЕЧНА НЕТО ПЛАТА ИСПЛАТЕНА
ПО ВРАБОТЕН ЗА МЕСЕЦ:

- ноември 2025 година **45.961** денари;
- септември до ноември 2025 год. **45.789** денари

Просечна месечна бруто плата
по работник, по оддел:

сведена на 50%

- 72 – Научно истражување и развој –	119.627	59.814
- 78 – Дејности на вработување –	53.445	26.723
- 80 – Заштитни и истражни дејности -	38.215	19.108
- 82 – Канцелариско-административни и помошни дејности и деловно-помошни дејности -	76.927	38.464
- 84 – Јавна управа и одбрана; задолжително социјално осигурување –	76.086	38.043
- 85 – Образование –	69.450	34.725
- 86 – Дејности на здравствена заштита –	83.157	41.579
- 87 – Дејности на социјална заштита со сместување –	56.232	28.116
- 88 – Дејности на социјална заштита без сместување –	53.508	26.754
- 90 – Креативни, уметнички и забавни дејности -	84.031	42.016
- 91 – Библиотеки, архиви, музеи и останати културни дејности –	74.644	37.322
- 93 – Спортски, забавни и рекреативни дејности -	54.016	27.008
- 94 – Дејности на организации врз база на зачленување –	80.562	40.281



МАКЕДОНИЈА БИРО

ПЛАТИ ЗА 2026 година

Основица за пресметување на придонесите од плата за 2026 година

Според соопштението на Државниот завод за статистика – Скопје, бр. 23.2.2025 од 21.01.2026 година, просечната месечна бруто плата исплатена по работник во Република Северна Македонија за месец ноември 2025 година, која се утврдува заеднички за стопанство и нестопанство, изнесува:

- вкупно – бруто 69.141 ден.
- основица за пресметување на придонесите од платите за 2026 год. $(69.141 \times 50\%) =$ 34.571 ден.

ДАНОЧНО ОСЛОБОДУВАЊЕ ЗА 2026 година

1. Даночното намалување утврдено во член 10 став (2) од Законот за данокот на личен доход, за 2026 година на годишно ниво, изнесува 131.184 денари.
2. Даночното намалување по основ на доход од работа од плата, надоместоци на плата и пензија, месечно се утврдува во износ од 10.932 денари, согласно со член 17 став (2) од Законот за данокот на личен доход.

Овие податоци се објавени во „Сл.весник на РСМ“, бр. 252/25.

МИНИМАЛНА ПЛАТА

Висината на минималната плата за месец јануари 2026 година, изнесува 24.445 денари во нето, а 36.037 денари во бруто износ.

Бруто износот на минималната плата е објавен во „Сл.весник на РСМ“, бр. 67/25.